
Protokoll Fotö Öråd 2021-06-22 
 
 
 
 
 
 
Plats: Café Boa 
 
Närvarande: Sigbritt, Christina, Bengt.E, Bosse, Emelie, Bert, Johan, Bengt.O, Annika. 
 
1. Ordförande Magnus öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
2. Sekreterare: Emelie (vid pennan) och Annika (vid datorn). 

Justeringsmän: Johan och Magnus.  
Agendan godkännes. 
Övriga frågor - Behov och önskan av ett café med högre tillgänglighet. 

3. Särskilda projekt/ aktiviteter. 
• Det arbetas med sista kapitlet i boken om Fotö, boken är eventuellt klar i höst. 
• Bastun på Ussholmen planeras vara klar i höst. 
• Det ses ett behov av uppdatering av hemsidan, att till exempel göra den 

mobilanpassad samt lösenordsfunktion till innehåll som endast är för 
styrelsemedlemmar. Annika Nilsson kommer tillfrågas om hon kan hjälpa till med 
detta. 

4. Stående punkter 
8 stycken inflyttningar på gång, vi stämmer av att alla dessa välkomnas av någon i 
styrelsen och att de tillhandahåller “Välkommen till Fotö” broschyren. 

5. Rapport från kommittéerna 
• Miljö 

“Kilens vänner” önskar att ha kvar planteringen i Kilen. Även att det skall finnas 
markerade platser för uppställning av ex båtkärror så det ser mer iordning ut. Båtar 
önskas vara sjösatta senast 15 maj. De önskar också att en bänk placeras vid 
badplatsen. Samhällsföreningen ser positivt på lagda förslag från ”Kilens vänner” och 
betraktar den som en långsiktig utvecklingsplan där vi förbehåller oss rätten att ändra 
där ekonomi och omständigheter begränsar oss. Det är också väldigt viktigt att de 
lokalboende själva bidrar i utvecklingsarbetet. 
Sigbritt informerar att ett kostnadsförslag för planteringen skall tas fram. Vi 
beslutade att godkänna att öka ersättningen med 1000kr för 
skötsel av planterigen i tillägg till tidigare beslutad ersättning för skötsel av 
parken. Miljögruppen skall även kolla upp priset på och placering av skyltar till 
uppställningsplatserna då svårigheter att måla ut siffrorna på den dåliga asfalten 
finns. 

• Trafik 
Grus till planen nere vid återvinningen beställs och sprids ut av hamnföreningen men 
betalas av samhällsföreningen. 
Trafikgruppen kontaktar kommunen kring parkeringen vid återvinningsstationen och 
fotbollsplanen för eventuell bortforsling av övergivet “skräp” då det är önskvärt med 
mer plats för turister att parkera i sommar. 

• Fester & sammankomster 
Arbetet kring årsmötet den 11 september är uppstartat. 

• Fritid & turism 
Innan dagens styrelsemöte hölls ett möte med örådet, markägare och ansvariga för 
uppförandet av ett naturreservat. Separat protokoll skrevs. 

 



6. Information från föreningarna 
• Hamnen 

Hamnen planerar att dra nya ledningar för att förse husvagnar/husbilar med el vid de 
nya ställplatserna i gamla hamnen. 
De planerar att förse hamnen med el från fler solceller som kan installeras på 
bodarna. 

• Sion 
Sion har öppnat upp för verksamhet i kyrkan och möten har hållts utifrån rådande 
restriktioner. 
Informerar att den 3/7-21 öppnar Café Boa för i år. 

• Skolan 
Inget nytt. 

• Fotö GIF 
Inget nytt. 

7. Övriga frågor 
Det diskuteras och framkommer att ett behov och önskan kring ett café med större 
tillgänglighet borde finnas på Fotö med tanke på den ökade mängden turister. Emelie 
tar med önskemålet till Sions styrelse samt Bengt.O tar med det till hamnens styrelse 
för diskussion kring Holmboms café och dess tillgänglighet. 

8. Nästa möte bokas till den 19/8-21 kl:19:00, plats ej bestämd ännu. 
9. Mötets avslutande 
 
 
Fotö 2021-06-22 
 
Vid pennan Emelie Jörnestrand och datorn Annika Jansson 
 
 
Justeras 
 
Magnus Jonasson   Johan Sellgren  


